

REPUBLIQUE DU CAMEROUN
PAIX – TRAVAIL – PATRIE

MINISTERE DE L'ENSEIGNEMENT SUPERIEUR

SECRETARIAT GENERAL

DIRECTION DES ACCREDITATIONS UNIVERSITAIRES
ET DE LA QUALITE

REPUBLIC OF CAMEROON
PEACE – WORK-FATHERLAND

MINISTRY OF HIGHER EDUCATION

GENERAL SECRETARIAT

DEPARTMENT OF UNIVERSITY
ACCREDITATIONS AND QUALITY

18 / 00575

COMMUNIQUE DE PRESSE N° _____/MINESUP/SG/DAUQ/SDEAC DU _____
PRESS RELEASE N° _____ OF _____

Portant admission des candidats sur étude de dossier en première année du cycle d'Ingénieurs de Conception de la Faculté des Mines et des Industries Pétrolières de l'Université de Maroua au titre de l'année académique 2018/2019 dans les filières Économie, Gestion et Législation Minières, Pétrolières et Gazières (EGLM) ; Exploration Minière, Pétrolière, Gazière et Ressources en Eaux (XMPE) ; Ingénierie Minière et Traitement des Minerais (IMTM) ; Génie Mécanique Pétrolier et Gazier (GMPG) ; Raffinage et Pétrochimie (RPC) ; Sécurité Industrielle, Qualité et Environnement (SQE).

To admit candidates after studying their files into the first year of the training for Masters in Engineering of the Faculty of Mines and Petroleum Industries of the University of Maroua, for the 2018-2019 academic year in Mining, Petroleum and Gas Economics, Management and Legislation (EGLM); Mining, Petroleum and Gas Exploration and Water Resources (XMPE); Mining Engineering and Treatment of Mineral (IMTM); Petroleum and Gas Mechanical Engineering (GMPG); Refining and Petrochemistry (RPC); Industrial Security, Quality and Environment (SQE).

Le Ministre de l'Enseignement Supérieur communique :
The Minister of Higher Education hereby announces:

Sont, sous réserve de la présentation des originaux des Diplômes requis, déclarés admis en première année des filières Économie, Gestion et Législation Minières, Pétrolières et Gazières (EGLM) ; Exploration Minière, Pétrolière, Gazière et Ressources en Eaux (XMPE) ; Ingénierie Minière et Traitement des Minerais (IMTM) ; Génie Mécanique Pétrolier et Gazier (GMPG) ; Raffinage et Pétrochimie (RPC) ; Sécurité Industrielle, Qualité et Environnement (SQE) de la Faculté des Mines et des Industries Pétrolières de l'Université de Maroua au titre de l'année académique 2018-2019, les candidats dont les noms suivent classés par filière et par ordre alphabétique:

Subject to the presentation of the originals of their certificates, the following candidates, listed by study program and alphabetical order, have been declared successful in the competitive entrance examination into the first year of the Mining, Petroleum and Gas Economics, Management and Legislation (EGLM); Mining, Petroleum and Gas Exploration and Water Resources (XMPE); Mining Engineering and Treatment of Mineral (IMTM); Petroleum and Gas Mechanical Engineering (GMPG); Refining and Petrochemistry (RPC); Industrial Security, Quality and Environment (SQE) at the Faculty of Mines and Petroleum Industries of the University of Maroua, for the 2018-2019 academic year:

A Sécurité Industrielle, Qualité et Environnement (SQE) / ; Industrial Security, Quality and Environment (SQE)

CELCON

1 ANYE AROUNA NTCHETIE

Les candidats admis sont invités à se présenter au plus tard le 12 novembre 2018, au service de la Sclolarité de la Faculté des Mines et des Industries Pétrolières de l'Université de Maroua, pour les formalités d'inscription.

The successful candidates are required to the Admission's Office of the Faculty of Mines and Petroleum Industries, University of Maroua latest 12th November 2018, for registration formalities.

Fait à Yaoundé, le.....

**LE MINISTRE DE L'ENSEIGNEMENT SUPERIEUR,
THE MINISTER OF HIGHER EDUCATION**



Jacques FAME NDONGO